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Interpelacja

Prezydent Miasta Gdyni
dr Wojciech Szczurek

Gdynia, dnia 2B wrze6nia 2016r.

Dot.; Oplat Srodowiskowej za pob6r wody

Szanowny Panie Prezydencie,

Od 1 stycznia 2017r., ma wejSi w Zycie nowe Prawo wodne, kt6re zal<Lada, Ze

przedsigbiorstwa wodociEgowo-kanalizacyjne bgd4 musiaty ptacil za zwrot koszt6w uslug

wodnyclr. W konsekwencji rna to przeloLyc sig na kilkuprocentowy wzrost oplat za wodg u

finalnych odbiorc6w.

Czy miasto Gdyni dokonywalo stosownych analiz i szacunk6w w porozumieniu z

przedsigbiorstwem wodoci4gowyn w/w temacie i wzglgdern wzrostu cen?

Czy wladze miasta bgd4 lobbowac uwhadz centralnych wstrzymanie prac nad nowel4 ustawy,

podobnie jak mialo to miejsce w wielu miastach Polski?

www.miroslawakrol.pl


